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Møteprotokoll 
 

Byutviklingskomite 
 
 

Møtested: Formannskapssalen, rådhuset   
Møtedato: 09.09.2010 Tid: 1700 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Heidi Eidem, Roar Aas, Per Digre, Karianne Holt Ekle, Thomas Wanjohi, 

Torleif Hugdahl, Jan Bojer Vindheim, Tone Stav, Hans Borge, Svein Otto 
Nilsen 

 

Varamedlemmer: Terje A. Moen, Leif Samstad, Kjetil Utne, Terje Norddal  
Meldt forfall: Jens Dale Røttereng, Kolbjørn Frøseth, Tore A. Torp, Espen Agøy Hegge  
Ikke møtt: Eva Mohn  
Fra administrasjonen: Kommunaldirektør Einar Aassved Hansen, byplansjef Ann-Margrit Harkjerr  
   
Møteleder: Komitenestleder Heidi Eidem  
Fra sekretariatet: Øyvind Øyen  
 
14 medlemmer til stede. 
 
Pkt. 1 Godkjenning av innkalling og sakliste: 
Innkalling og sakliste ble enstemmig godkjent. 
 
Pkt. 2 Godkjenning av protokoll fra møte 12.8.2010: 
Protokoll fra møte 12.8.2010 ble enstemmig godkjent. 
 
Pkt. 3 Melding av spørsmål/saker til eventuelt: 
Terje Norddal (V) meldte et spørsmål. 
 
Pkt. 4 Klimanøytral bydel på Brøset  
Planlegger Are Risto Øyasæter, byplankontoret orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Pkt. 5 Reguleringsplan for Transittgata 22 (Norsk stål)  
Byplansjef Ann-Margrit Harkjerr orienterte. Bygningsrådet har vedtatt å sende saken til komiteen for 
innstilling til bystyret. Saken settes på saklista til førstkommende møte i komiteen. 
 
Pkt. 6 Planer for ny katolsk kirke 
Byplansjef Ann-Margrit Harkjerr orienterte om status. En nærmere orientering vil bli gitt etter at 
oppstartsmøte er avholdt. 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.  
32/10 08/26488  
 KYSTADBEKKEN, MELLOM HAUKVANG GNR/BNR 104/82 OG 

KOMMUNAL TOMT VED LYSVERKVEIEN  GNR/BNR 104/2027, 
FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN, SLUTTBEHANDLING 
 

37/10 10/25219  
 ETABLERING AV LUFTPUMPER I TRONDHEIM - PRIVAT FORSLAG 

FRA SVEIN OTTO NILSEN  
 

38/10 09/49258  
 GEBYR FOR BRUK AV PIGGDEKK I TRONDHEIM. STATUS FOR 

SESONGEN 2009/2010 OG VIDEREFØRING  
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Sak 32/10  
 
KYSTADBEKKEN, MELLOM HAUKVANG GNR/BNR 104/82 OG KOMMUNAL 
TOMT VED LYSVERKVEIEN  GNR/BNR 104/2027, FORSLAG TIL 
REGULERINGSPLAN,  SLUTTBEHANDLING 
 
INNSTILLING: 
Bystyret vedtar offentlig reguleringsplan for Kystadbekken (mellom Haukvang gnr./bnr. 104/82, og 
kommunal tomt ved Lysverkveien, gnr./bnr. 104/2027) som vist på kart i målestokk 1:1000, merket 
Trondheim kommune senest datert 04.09.2009 med bestemmelser senest datert 27.05.2010.  
Vedtaket fattes i henhold til plan- og bygningsloven § 12-12.  
 
Behandling: 
Saksprotokoll fra behandling i kultur, idrett og friluftslivskomiteen 7.9.2010 var sendt medlemmene i 
forkant av møtet. 
 
Hans Borge (FrP) tok opp merknaden fremmet i kultur, idrett og friluftslivskomiteen av Harald 
Berg (FrP) og Pål Morten Nerland (FrP): 
Bystyret mener at de private grunneierne som blir berørt av reguleringsplanen, bør få en akseptabel 
erstatning beregnet ut i fra eiendommenes markedsverdi. 
 
Heidi Eidem (Ap) tok opp som tilleggsforslag merknaden fremmet i kultur, idrett og 
friluftslivskomiteen av Randi Sakshaug (Ap): 
Bystyret understreker at man bør forsøke å opparbeide stien etter prinsippene om universell 
utforming der det er mulig. 
 
Votering: (14 medlemmer til stede) 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Eidems forslag ble enstemmig vedtatt. 
H, V, DEM sluttet seg til merknaden fra FrP, som dermed ble en mindretallsmerknad. 
 
 
VEDTAK: 
 
Saken sendes bystyret med følgende 
INNSTILLING: 
 
Bystyret vedtar offentlig reguleringsplan for Kystadbekken (mellom Haukvang gnr./bnr. 104/82, og 
kommunal tomt ved Lysverkveien, gnr./bnr. 104/2027) som vist på kart i målestokk 1:1000, merket 
Trondheim kommune senest datert 04.09.2009 med bestemmelser senest datert 27.05.2010.  
 
Bystyret understreker at man bør forsøke å opparbeide stien etter prinsippene om universell 
utforming der det er mulig. 
 
Vedtaket fattes i henhold til plan- og bygningsloven § 12-12.  
 



 
Trondheim kommune 

 

  

Møteprotokoll for Byutviklingskomite, 09.09.2010  (10/34990)  4 

Saksordfører: Jan Bojer Vindheim (MDG) 
 
  
Sak 37/10  
 
ETABLERING AV LUFTPUMPER I TRONDHEIM - PRIVAT FORSLAG FRA SVEIN 
OTTO NILSEN  
 
Behandling: 
 
Notat fra rådmannen datert 8.9.2010 var sendt medlemmene i forkant av møtet. 
 
Svein Otto Nilsen (DEM) fremmet forslaget i omarbeidet form: 
Bystyret ber rådmannen se på muligheten gjennom miljøpakken til å etablere sykkelpumper på 
naturlige plasser i Trondheim.  
Slike sykkelpumper er i dag utplassert i Østersund i Sverige og er mye i bruk. 
 
Det bør i den videre utredning se på muligheten til at luftpumpene kan være reklamefinansierte, slik at 
prosjektet kan være mest mulig selvfinansierende. 
 
Votering: (14 medlemmer til stede). 
Nilsens forslag ble vedtatt mot 3 stemmer (2H, 1FrP). 
 
 
VEDTAK: 
 
Saken sendes bystyret med følgende 
INNSTILLING: 
 
Bystyret ber rådmannen se på muligheten gjennom miljøpakken til å etablere sykkelpumper på 
naturlige plasser i Trondheim.  
Slike sykkelpumper er i dag utplassert i Østersund i Sverige og er mye i bruk. 
 
Det bør i den videre utredning se på muligheten til at luftpumpene kan være reklamefinansierte, slik at 
prosjektet kan være mest mulig selvfinansierende. 
 
Saksordfører: Roar Aas (Ap). 
 
  
Sak 38/10  
 
GEBYR FOR BRUK AV PIGGDEKK I TRONDHEIM. STATUS FOR SESONGEN 
2009/2010 OG VIDEREFØRING  
 
INNSTILLING: 
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1. Bystyret tar gjennomføringen av ordningen med gebyr for bruk av piggdekk, slik som beskrevet 
for vintersesongen 2009/2010, til etterretning. 

2. Bystyret vedtar at dekkrefusjonsordningen videreføres fram til 31.12.2010 etter samme 
prinsipper som forrige sesong. Ordningen omfatter bileiere bosatt i Trondheim, bileiere som 
studerer i Trondheim og bileiere som bor i annen kommune og jobber i Trondheim. 

3. Bystyret slutter seg til foreslått bidrag fra piggdekkfondet til økt vinterdriftstandard på 
kommunalt vegnett. 

 
Behandling: 
 
Notat fra rådmannen datert 7.9.2010 var sendt medlemmene i forkant av møtet. 
 
Jan Bojer Vindheim (MDG) fremmet følgende merknad pva MDG og SV (fremmet som forslag 
av Tone Sofie Aglen (Sp) i formannskapet): 
Bystyret mener at piggdekkavgift er et treffsikkert virkemiddel for å øke bruken av piggfridekk og 
bedre luftkvaliteten i byen. Hensynet til luftkvaliteten i Trondheim må være det overordnete målet 
med avgiften. Bystyret ønsker å videreføre avgift på piggdekkbruk. Pengene som kommer inn skal i 
sin helhet brukes til et styrket hensiktsmessig vintervedlikehold, generelt vedlikehold av kommunale 
veier og miljøtiltak som har til hensikt å bedre luftkvaliteten i Trondheim.  
 
Heidi Eidem (Ap) tok pva Ap, H, FrP, V, DEM opp forslag fremmet av Kristian Dahlberg Hauge 
(FrP) i formannskapet: 
Alternativ forslag til pkt. 1: 
Bystyret vedtar å avvikle piggdekkavgiften slik at denne ikke videreføres for sesongen 2010/11, da 
målsettingen om 80% piggfriandel anses oppnådd. 
 
Tone Stav (H) tok opp forslag fremmet pva H, FrP, V av Yngve Brox (H) i formannskapet: 
Bystyret viser til sak 470/08, med beskrivelse av konsekvenser av for lave bevilgninger til 
vintervedlikeholdet.  
Bystyret ber rådmannen i budsjett og økonomiplan 2011-2015 legge frem et forslag til opptrapping 
av vintervedlikeholdet i planperioden, både for å oppveie bortfallet av inntekter fra piggdekkavgiften 
og for å styrke det samlede nivået på vintervedlikeholdet.  
Bystyret forutsetter at piggdekkfondet blir benyttet til vintervedlikehold i løpet av de neste fire 
sesonger. 
 
Votering: (14 medlemmer til stede) 
Ved alternativ votering mellom innstillingen pkt 1 og Eidems fellesforslag ble Eidems forslag vedtatt 
med 12 stemmer (7Ap, 2H, 1FrP, 1V, 1DEM) mot 2 stemmer (1SV, 1MDG) avgitt for innstillingen. 
Innstillingen pkt 2 og 3 ble enstemmig vedtatt. 
Stavs forslag fikk 5 stemmer (2H, 1FrP, 1V, 1DEM) og falt. 
Ingen flere sluttet seg til merknaden fra MDG og SV, som dermed ble en mindretallsmerknad. 
 
VEDTAK: 
 
Saken sendes bystyret med følgende 
INNSTILLING: 
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1. Bystyret vedtar å avvikle piggdekkavgiften slik at denne ikke videreføres for sesongen 2010/11, 

da målsettingen om 80% piggfriandel anses oppnådd. 
2. Bystyret vedtar at dekkrefusjonsordningen videreføres fram til 31.12.2010 etter samme 

prinsipper som forrige sesong. Ordningen omfatter bileiere bosatt i Trondheim, bileiere som 
studerer i Trondheim og bileiere som bor i annen kommune og jobber i Trondheim. 

3. Bystyret slutter seg til foreslått bidrag fra piggdekkfondet til økt vinterdriftstandard på 
kommunalt vegnett. 

 
Saksordfører: Hans Borge (FrP). 
 
  
Eventuelt 
 
1. Heidi Eidem (Ap) spurte komiteen om det er mulig å flytte komitemøtet 30.9.2010. Komiteen 

godtok å flytte møtet til 29.9.2010. 
 

2. Terje Norddal (V) stilte spørsmål om tilgjengelige næringsområder for virksomhet med behov 
for store arealer og tilgang til sjø. Svar på neste komitemøte i tilknytning til behandling av sak om 
Transittgata 22/Norsk stål. 
 

3. Jan Bojer Vindheim (MDG) hadde meldt spørsmål om overbygning med glasstak i Thomas 
Angells gate. Spørsmålet ble besvart av kommunaldirektør Einar Aassved Hansen og byplansjef 
Ann-Margrit Harkjerr. 

 
 
Møtet hevet kl. 1900. 
 
 
 
Heidi Eidem 
komitenestleder 
 
 Øyvind Øyen 


